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De Wortegemsen Feesten wor-
den uitgesteld naar 2021. De or-
ganisatoren hebben na overleg
met de overheden beslist om
geen risico’s te nemen en het
hele evenement in mei door te
schuiven naar volgend jaar. «We
hopen dat we onze sterke affiche
mee kunnen nemen, want we
hadden al een fantastisch pro-
gramma uitgewerkt.»

«Met Viktor Verhulst en Kobe Il-
sen als headliner voor de Nacht
van de DJ’s en Willy Sommers en
Frans Bauer als absolute toppers
voor de schlagerparade op zon-
dagnamiddag hadden we een
fantastisch programma uitwerkt
waar we veel positieve reacties op
hebben gekregen», vertelt voor-
zitter van organisator vzw Werk-
groep Ons Dorp Ivan Speleers.
«Het is alvast onze bedoeling om
deze sterke affiche gewoon te ver-
schuiven en zo de kwaliteit te
waarborgen in 2021.»
De reden voor het uitstel is niet al-
leen de twijfel of er wel toestem-
ming zou komen van de overheid,

maar ook het gevoel dat de lock-
down ook na de opheffing door
de hoofden van de mensen zal
blijven spoken. «Het zal tijd ver-
gen om ons opnieuw zonder
schrik in een menigte van meer
dan 1.500 mensen te begeven»,
legt de voorzitter uit. «Bovendien
werd het organisatorisch moei-
lijk, want in normale omstandig-
heden zouden we nu al elke week

samenzitten om alles tot in de
puntjes voor te bereiden.»
«Voor ons en onze talrijke vrijwil-
ligers zal het onwennig aandoen
om die intense periode van sa-
menwerking en samenhorigheid
te moeten missen. De maand mei
zal er in 2020 anders uitzien. We
wensen onze medewerkers een
goede gezondheid toe en rekenen
op hen voor de editie 2021.» (LDO)

De organisatoren van de Wortegemsen Feesten. Archiefoto D’hondt

Geen Wortegemsen Feesten in 2020: «Sterke affiche meenemen»

Fertiliteitsexperte en Europees parlements-
lid Petra De Sutter. Foto Ronny De Coster

HOREBEKE

Bekende streekgenoten in lockdown: politica Petra De Sutter 
«Videogesprek vervangt echt sociaal contact niet»

We zitten met z’n allen in lockdown en ook onze
bekende streekgenoten moeten de coronacrisis
thuis uitzitten. Fertiliteitsexperte en Europees
parlementslid Petra De Sutter spendeert haar
tijd thuis in Horebeke. Ze zit ook nu niet stil en
werkt verder door vooral veel te vergaderen via
digitale kanalen. »Ik mis het echte contact met
mensen, de eenzaamheid is drukkend.»

Waar en met wie breng je deze bizarre dagen
door?
Thuis, met mijn vrouw Claire. En met onze honden
en poezen.

Hoe bestrijd je de verveling?
Bij mij is er geen sprake van verveling. Het werk in
het parlement gaat gewoon door, maar alle verga-
deringen verlopen nu digitaal. Ik zit van ‘s morgens
vroeg tot ‘s avonds laat in Skype- en andere mee-
tings. Soms met wel tweehonderd mensen tegelijk,
maar meestal in kleinere groepen.

Wat staat er nog op de planning?
Aangezien ik geen verplaatsingen meer moet
doen, heb ik nu een paar uur per dag meer tijd. Die
gaat naar wandelingetjes maken, koken en musi-
ceren.

Wat mis je het meest?
Echt contact met mensen. Ik ben een sociaal beest
en vind de eenzaamheid toch drukkend, videoge-
sprekken vervangen het echte sociaal contact niet.
Wat ga je het eerst doen van zodra de maatregelen
worden opgeheven?

Een terrasje of lekker gaan eten in ons favorie-
te restaurant.
Mocht je maar één iemand mogen kiezen met wel-
ke andere bekende inwoner van de Vlaamse Ar-
dennen zou je dan deze periode doorbrengen?
Met Marc de Bel, omdat ik zijn fantasie en creativi-

De beide recyclageparken van
Kruisem gaan morgen opnieuw
open. Ze zullen toegankelijk zijn
tijdens de gebruikelijke ope-
ningsuren. De gemeente vraagt
om alleen het hoogstnodige te
brengen. 

Om files te vermijden en een
maximum aan aanvoerders toe te
laten, zijn aanhangwagens en be-
stelwagens verboden. De eerste

twee uur worden voorbehouden
aan 65-plussers. Door die sprei-
ding wil de gemeente een mix
van verschillende leeftijden ver-
mijden. Wie aanschuift, moet in
de wagen blijven zitten. Het be-
zoek is beperkt tot vijftien minu-
ten. Dat wil zeggen dat bezoe-
kersmaar de tijd zullen hebben
om maximaal drie afvalstromen
te lozen. Breng je eigen handgel
mee en als dit niet mogelijk is,

was je handen thuis voor je ver-
trekt en als je thuiskomt, zo
vraagt de gemeente.
Alle persoonlijke contacten wor-
den vermeden. Niets gaat van
hand tot hand. Betalingen gebeu-
ren elektronisch. Medewer-
kers mogen niet helpen bij het
uitladen. Asbest mag niet worden
aangevoerd. Info op
Imog: https://www.imog.be/co-
rona/. (DCRB)

RONSE
Parkings krijgen extra
oplaadpunten voor
elektrische auto’s
Ronse investeert in extra oplaad-
punten voor elektrische auto’s. Vol-
gens het stadsbestuur is er meer
nood aan dergelijke oplaadpunten
omdat er meer elektrische auto’s
rondrijden in de stad.
Het college van burgemeester en
schepenen zal op de nieuwe par-
king aan het station, de nieuwe
parking op de hoek van de Napolé-
on Annicqstraat en de Albert Mas-
sezstraat en de parking aan het
Kerkplein telkens één laadpaal
plaatsen met twee bijhorende par-
keerplaatsen. De nieuwe laadpalen
kaderen in de actie van Fluvius om
in Ronse 16 laadstations te voor-
zien tussen 2016 en 2020. (LDO)

OUDENAARDE
Aquafin breekt deze
week westkant van
Tacambaroplein op
Ondanks de coronacrisis gaan de
werkmannen op de werf van Aqua-
fin op en onder het Tacambaroplein
in Oudenaarde door. Deze week
breken ze de westkant van het plein
op.
De werkzaamheden voor de her-
aanleg van het afwateringssys-
teem in de buurt van het Tacamba-
roplein in Oudenaarde verlopen zo-
als gepland. De graafmachines
rukken deze week op naar de kant
van de Meinaert en parking van
Bernardusscholen Oudenaarde.
De aannemer voorziet hier voor de
ontdubbeling van de Rietgracht
nieuwe rioleringen en de nodige
aansluitingen onder de weg naast
het plein en zou daarmee vrijdag
moeten klaar zijn. Het verkeer
moet een omleiding volgen. (DCRB)

Eerst 65-plussers naar recyclageparken Kruisem

24 In  de  buurt dinsdag
7  april  2020

Vlaamse  Ardennen

is: de eerste twee dagen zijn al volledig
volzet», zegt burgemeester Marnic De
Meulemeester. Maar een stormloop is
zeker niet nodig: op alle volgende dagen
is er nog plaats. Een afspraak maken kan
via de website van de stad of telefonisch

via 0800 90 270 of bij de intercommu-
nale IVLA, tel. 055 30 27 13. Je kan ook
bellen naar het containerpark zelf of
naar het onthaal in het Administratief
Centrum Maagdendale.

Geen asbest
«In het containerpark kun je terecht
voor alle fracties, behalve voor asbest.
Voor de verwerking van asbest is er spe-
ciale beschermende kledij nodig maar
die kunnen we nu beter op andere
plaatsen gebruiken», zegt burgemees-
ter De Meulemeester. 
Wie een afspraak maakt, moet een keu-
ze maken tussen 'groenafval/steenpuin'
of 'alle fracties'. Bij een afspraak voor

groenafval en/of steenpuin, kunnen er
geen andere fracties aangevoerd wor-
den. Bij een afspraak voor alle fracties,
wordt groenafval en/of steenpuin als
laatste gestort. 

Luiers zonder afspraak
De regeling voor bedrijfsafval op dins-
dag- en donderdagvoormiddag en de
werking van de luiers blijven behouden.
Daarvoor is geen afspraak nodig, maar
ook hier gelden de coronamaatregelen.
De speciale ‘luierronde’ op donderdag
9 april, waarbij luierafvalzakken op
aanvraag (telefonisch via 0800 90 270
of 055 30 27 13) worden opgehaald, gaat
ook nog door.

VANAF DONDERDAG WEL WEER PLAATS NA RESERVATIE

Containerpark twee dagen volzet

Vorige week zette de Vlaamse overheid
het licht op groen voor de heropening
van de containerparken. Oudenaarde
heropent het containerpark op dinsdag
7 april, maar met een aantal strenge
maatregelen en richtlijnen.
«We doen al het mogelijke om de veilig-
heid van zowel de bezoekers als het per-
soneel te garanderen. Zo zullen we re-
gelmatig contactoppervlakten desin-
fecteren en hebben we nieuwe regels
ingevoerd om de coronamaatregelen te
respecteren. We vragen mensen om al-
leen te komen of hoogstens met twee
(als het niet lukt om alleen uit te laden)
en om tijdens het wachten in de auto te
zitten. Het personeel zal ook niet helpen
met uitladen. We willen wel iedereen
oproepen om enkel naar het container-
park te komen als het strikt noodzake-
lijk is», benadrukt de burgemeester.
Zeker de eerste twee werken wordt er
uitsluitend op afspraak gewerkt.  «Zo
kunnen we voorkomen dat er te veel
mensen tegelijkertijd op het container-
park zijn en willen we lange wachtrijen
vermijden. We zien wel dat er veel vraag

Het containerpark van
Oudenaarde opent van-
daag opnieuw de deu-
ren, maar is die dag, en
ook morgen (woens-
dag), al volzet. Nochtans
is een stormloop niet no-
dig: alle daaropvolgen-
de dagen is er nog
plaats. Maar je moet wel
reserveren.

RONNY DE COSTER

OUDENAARDE

Wie moet wachten, blijft 
in de auto zitten. 
Het personeel zal niet
helpen met uitladen

MARNIC DE MEULEMEESTER

Bedoeling is zoveel mogelijk alleen naar het containerpark te komen. Archieffoto Ronny De Coster

teit bewonder. Hij benadert de complexe proble-
men van vandaag met de onschuld van een kind, en
dan worden ze oplosbaar. Zo iemand kan in deze
moeilijke dagen wonderen doen voor onze geeste-
lijke gezondheid. (LDO)

Morgen: Frank De Bleeckere
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Bijna vier weken binnenshuis,
in ons kot. Zolders en kelders al-
lerhande zijn opgeruimd, tuin-
tjes en hoven zijn gekortwiekt 
en ook volgestouwde kasten zijn
opgekuist. In heel wat gezinnen 
leidde dat tot een opeenstape-
ling van groen- of ander afval. 
Bij velen moet bij de opening 
van de recyclageparken dinsdag 
een halleluja hebben geklonken.

Toch werd gehoopt dat niet ie-
dereen tegelijkertijd zijn afval 
ging lozen. Enkel het hoogst-
noodzakelijke, riepen de inter-
communales af. Bovenop die 
oproep voerden de afvalinter-
communales in de regio nog 
heel wat extra maatregelen uit.

Zo kon het bezoek in Kortrijk,
Kuurne en Avelgem enkel op 
afspraak. Dat liep vlot, al had 
niet iedereen dat begrepen. In 
de Maandagweg probeerden 
toch nog vier personen binnen 
te raken zonder dat ze zich 
vooraf hadden aangemeld. “Per 
twintig minuten konden zich 
vijftien mensen inschrijven. 
Voor de eerste twee uur gold 
overigens dat enkel 65-plussers 
welkom waren. Al had niet ie-
dereen dat dus begrepen”, ver-
telt de parkwachter.

Uiteindelijk bleek het systeem
‘op  afspraak’ wel een goede 
keuze. “Daags voor de opening 
hadden 2.600 inwoners een af-
spraak gemaakt”, zegt schepen 
Ruth Vandenberghe (Team 
Burgemeester). “De momenten 
voor de 65-plussers zitten al 
goed vol, maar voor de rest is er 
zeker nog genoeg ruimte.”

In Geluwe, doorgaans het
kalmste recyclagepark van de 
intercommunale Mirom Menen 
(Menen, Wevelgem en Wer-
vik), stroomden voor de ope-
ning al tientallen auto’s toe, dus 
was het al even aanschuiven 
vanop de openbare weg. “Inwo-
ners mochten per zeven het 
park binnen”, verduidelijkt 
Charlotte Vancompernolle. “De 
eerste dertien  waren al na de 26
minuten buiten. Vlotjes dus.”

Tot anderhalf uur wachten

Ook in Gullegem en Lauwe,
waar het park om 13 uur open-
de, was het wachten geblazen, 
tot anderhalf uur. Om 11.45 uur 
stond in Lauwe de eerste bezoe-
ker al klaar. Bij de opening had 
hij al een vijftigtal kompanen in 
zijn zog en dat onder het alzien-
de oog van de wijkagent. De 
vraag van de brandweer die er 
zijn kazerne heeft om niet te 
staan aanschuiven, kreeg dus 
weinig gehoor. Toch raakte de 

rij snel opgelost. “De keuze om 
niet op afspraak te werken, was 
duidelijk de juiste”, zegt Jeroen 
Laseure van Mirom Menen. “In 
het begin was er dan wel een 
wachtrij, we zagen dat er veel 
meer wagens op de parken kon-
den dan als we op afspraak had-
den gewerkt.”

In onder meer Lendelede,
Wervik en Harelbeke werd 
eenrichtingsverkeer ingevoerd 
om zo de toestroom goed te lei-
den. 

In de Kortrijksesteenweg
plaatste intercommunale Imog 
(Anzegem, Avelgem, Deerlijk, 
Harelbeke, Kortrijk, Kuurne, 
Lendelede, Spiere-Helkijn, 
Waregem, Wielsbeke en 
Zwevegem) zelfs bordjes met 
de wachttijden, net als in een 
pretpark. Tevergeefs, want een 
wachtrij was er nooit. “Er wa-
ren dan ook geen bestelwagens 
of aanhangwagens toegelaten 
en elk bezoek werd beperkt tot 
vijftien minuten”, zegt woord-
voerder van Imog Koen Delie. 
“Waar er een wachtrij was voor 
de opening, was die na korte tijd
al vlug verdwenen.”

Toch werden in vrijwel alle
parken extra medewerkers in-
gezet. Om het verkeer te leiden 
en om te ontsmetten. “De zuilen 
moesten om het uur met alco-

holgel ontsmet worden, maar 
we doen dat vaker”, klinkt het in
Geluwe. Alle parkwachters kre-
gen er alle bescherming die ze 
wilden. “Maskers, handschoe-
nen en zelfs beschermpakken 
mochten we gebruiken als we 
dat wilden.” 

Eén bezoek per gezin

Ook in Midden-West-Vlaande-
ren bleef de grote drukte op de 
meeste containerparken uit. 

Het aantal bezoekers
per park wordt er im-
mers strikt gelimiteerd
en hangt af van de
grootte van het park.
“De regel blijft dat je al-
leen een bezoek brengt
aan het recyclagepark
als dat strikt noodzake-
lijk is”, zegt Goedele
Osaer, communicatie-

verantwoordelijke bij Mirom 
Roeselare. 

De afvalintercommunale be-
heert de recyclageparken van 
Roeselare, Hooglede, Lichter-
velde, Staden, Moorslede en 
Wingene. “Als het kan, stel je je 
bezoek uit en sla je het afval 
thuis op tot het ergste van de 
coronacrisis voorbij is”, vult 
Osaer aan. “Vele afvalstoffen 
kan je immers op een andere 
manier kwijt. De huis-aan-huis-
inzameling haalt nog altijd pmd, 
papier en karton en restafval op.
Glas en textiel kan je naar de 
containers brengen die ver-
spreid staan over de gemeente, 
tuinafval kan je thuiscomposte-
ren of via een tuinafvalbak aan 
huis laten ophalen. Zo kun je 
ook de teleurstelling vermijden 
dat je ter plaatse naar huis ge-

stuurd wordt. De politie zal de 
komende weken ook een oogje 
in het zeil houden om de drukte 
beperkt te houden.”

Het aantal bezoekers per recy-
clagepark is beperkt. Het is dus 
belangrijk dat je het afval op 
voorhand sorteert. Kom alleen 
naar het park, breng enkel een 
tweede persoon mee voor grote 
of zware stukken die je niet al-
leen kan lossen. Ook hulpmate-
riaal zoals een schop dien je zelf 
mee te brengen. Het aantal be-
zoekers per park varieert. Is de 
wachtrij te lang, dan kan het zijn
dat je een op een ander moment 
moet terugkomen. 

Heel wat recyclageparken heb-
ben dan ook een aangepast cir-
culatieplan opgesteld. In Lich-
tervelde bijvoorbeeld is er in 
een aanschuifstrook voorzien in
de Koolskampstraat voor ge-
bruikers uit de richting van het 
centrum. Is die volzet, dan is er 
een bufferparking ter hoogte 
van de Leysafortstraat. 

In Roeselare wordt tijdens de
weekdagen de toegang beperkt 
tot inwoners waarvan de op-
haalronde voor pmd of restafval 
die dag passeert. Op zaterdag 
zijn alle inwoners welkom, 
maar enkel voor dringende be-
zoeken. Daar werd in de Oost-
nieuwkerksesteenweg eenrich-
tingsverkeer ingevoerd richting 

de ring om de mogelijke drukte 
op te vangen, maar die bleef 
dinsdagmorgen uit. Op het recy-
clagepark in Rumbeke stond 
voor de opening wel al een tien-
tal wagens aan te schuiven, 
maar na een uur was het alweer 
erg rustig. In Hooglede is de 
aanvoer enkel mogelijk vanuit 
de Hogestraat komende van het 
centrum. Toch wordt er de ko-
mende dagen meer drukte ver-
wacht. “Wie zomaar naar het re-
cyclagepark komt zonder drin-
gende reden, speelt eigenlijk 
met vuur”, zegt Osaer. “Ik vrees 
dat het nog druk zal worden, 
maar ik hoop vooral van niet.”

Maximaal twee soorten afval

Ook bij de afvalintercommu-
nale Ivio gingen de container-
parken onder strikte voorwaar-
den weer open. Ivio beheert de 
recyclageparken in Ardooie, 
Dentergem, Ingelmunster, 
Izegem Ledegem, Meulebeke, 

Oostrozebeke, Pit-
tem, Ruiselede en
Tielt. Ook daar bleef de
grote drukte uit. De in-
tercommunale laat elke
veertien kalenderda-
gen maar een bezoek
per gezin toe. 

Ook hier gelden de-
zelfde richtlijnen: en-

kel strikt noodzakelijke bezoe-
ken, een persoon per auto, vol-
doende afstand houden en enkel
uitstappen om te lossen. Je mag 
ook maximaal maar twee ver-
schillende soorten afval aanbie-
den. Asbestcement en textiel 
worden voorlopig niet toegela-
ten. Er is ook geen verkoop van 
hakselhout. 

Op afspraak, beperkt aantal bezoekers en eenrichtingsverkeer: alles om drukte te vermijden

Recyclageparken weer open, stormloop blijft uit 
De meeste recyclagepar-
ken openden dinsdag weer 
de deuren. De verwachte 
stormloop bleef uit, maar 
her en der was het toch 
wachten geblazen. In alle 
parken werden heel wat 
maatregelen genomen om 
alles vlot en veilig te laten 
verlopen.

ZUID-WEST-VLAANDEREN 

JOERIE DEWAGENAERE 

EN STEVEN LEENKNEGT

KOEN DELIE
WOORDVOERDER IMOG

“Waar er een wachtrij was 
voor de opening, was die na 
korte tijd al vlug verdwenen”

W Uitzondering in de regio: in Lauwe stond een vijftigtal wagens aan te 
schuiven voor de opening van het recyclagepark. 

D
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W Nummerplaat en geboortejaar werden gecontroleerd aan de ingang van het 
recyclagepark in de Maandagweg in Kortrijk. 

D
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W In Harelbeke werd voor alle zekerheid met wachtbordjes gewerkt, al bleef de 
grote drukte uit.
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H

W De medewerkers in Roeselare beschermden zich zo goed mogelijk. De 
bezoekers moesten zelf hun gereedschap meebrengen om afval te lossen.
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GOEDELE OSAER
COMMUNICATIEVERANTWOORDELIJKE MIROM ROSELARE

“De politie houdt een oogje 
in het zeil om de drukte 
beperkt te houden”

CORONAVIRUS
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zoekers. «De hele feestweek is
van overheidswege afgelast.
Geen kermis, geen jaarmarkt,
geen multicultureel festival
Mabatobato, want dat zijn alle-
maal massa-evenementen die
binnen de opgelegde periode
vallen», stelt burgemeester
Kurt Vanryckeghem (CD&V).
Ook muziekfestival Hype-O-
Dream in juli, een andere pu-
bliekstrekker tijdens de zomer,

kan dit jaar niet doorgaan.

Alles of niets
Over de hoogdag van de Ware-
gem Koerse Feesten zelf, de
koersdag op de Gaverbeekhip-
podroom, wil de burgervader
zich niet uitspreken. «Dat eve-
nement vindt op 1 september
plaats en mag in principe door-
gaan. Maar dat lijkt me eigen-
lijk erg onverantwoord. Het is
echt misvatting dat de corona-
crisis op een bepaald tijdstip
‘voorbij’ zal zijn. We zullen de
gevolgen nog lang meedra-
gen», benadrukt Vanryckghem.
Organisator Koninklijke Ware-
gemse Koersverening laat we-
ten dat het lot van Waregem
Koerse zelf donderdagavond

op de agenda staat. «Momen-
teel is er nog geen beslissing ge-
vallen», laat CEO Bram Vande-
walle weten.

Nacht van de Humor
Ook Unizo Waregem is slacht-
offer van de maatregelen. Zelf
organiseert de ondernemers-
organisatie jaarlijks de ‘Nacht
van de Humor’ tijdens de fees-
ten. Het is normaal één van de
sterkhouders waarbij 2.000 be-
zoekers genieten van een ko-
mische avond. «Gelukkig heb-
ben we onze voorzorgen geno-
men. In alle contracten staat
een speciale clausule voor an-
nulatie. Nu het evenement niet
kan doorgaan, moeten noch de
artiesten noch de organisatie

een schadevergoeding beta-
len», zegt voorzitter Peter Van
Luchene.Voor veel handelaars
is niet Waregem Koerse, maar
wel duurtijd van de verplichte
sluitingen nu dé prioriteit. Uni-
zo wil dat de economie snel te-
rug op gang komt. «Waregem
Koerse was een lichtpuntje,
maar iedereen snakt nu vooral
naar een heropening. Als we
moeten kiezen tussen een vol-
ledige zomer en Waregem
Koerse, dan is de keuze snel ge-
maakt. Als Waregemnaar zeg
ik zoiets natuurlijk met pijn in
de hart. Maar de feesten keren
ieder jaar terug. Elk bedrijf dat
nu failliet gaat, is er volgend
jaar niet meer», besluit Van Lu-
chene.

Er stond gisteren een lange file in
de Graaf Karel de Goedelaan, aan
het recyclagepark in Kortrijk.
Sommige mensen moesten er tot
drie kwartier aanschuiven. Er
wordt in Kortrijk in de recyclage-
parken op afspraak gewerkt in
coronatijden. Dat is in andere ge-
meenten ook zo. Die aanpak
loopt vlot, tenzij mensen te veel
afval beginnen mee te nemen. En
dat zijn er steeds meer. 

Er zijn per tijdslot van 20 minuten
maar maximum vijftien plaatsen
beschikbaar. 
En er mogen per tijdslot niet meer
dan tien wagens tegelijk binnen
in het recyclagepark om de af-
spraken rond social distancing te
kunnen naleven. Maar als je te
veel afval meeneemt, is die tijds-
duur te kort om alles te lossen in
het recyclagepark, met als gevolg
dat sommigen meer dan een half
uur in de weer zijn, om al het afval

uit hun voertuig te krijgen. De
mensen die achter hen komen,
moeten hierdoor veel langer
wachten. 
Zo ontstaan uiteindelijk toch files.
«Het is niet de bedoeling dat je als
het ware je hele inboedel in je
voertuig propt. Breng enkel het

hoogstnoodzakelijke mee», zegt
schepen van Afvalbeleid Ruth
Vandenberghe (Team Burge-
meester). Vandenberghe. Wie wil
weten hoe het recyclagepark op
afspraak werkt, surft
naar www.kortrijk.be/corona/af-
val. (LPS)

KORTRIJK

Er stond woensdagnamiddag een lange file in de Graaf Karel 
de Goedelaan, aan het recyclagepark. Foto Philippe Samyn

Toch lange files aan recyclagepark in Kortrijk:
«Neem enkel het hoogstnoodzakelijke mee»

Het recyclagepark van Menen. INZET: Kim Derdaele. Foto’s MPM/RV

MENEN Kim (33) redt leven van Romain (68), 
die hartaanval krijgt op containerpark

Romain Lecluse (68) ging afge-
lopen vrijdag naar het contai-
nerpark in Menen om tuinafval
te deponeren. Plots kreeg hij
een hartaanval. Kim Derdaele
(33), redder in het zwembad in
Menen, was er ook en begon
meteen met de reanimatie. «Na
vijf minuten kwam hij terug»,
vertelt Kim. 

«Ik hoorde plots een doffe klap op
zo’n 10 meter van mij toen ik op
het containerpark aanwezig
was», vertelt redder Kim Derdae-
le (33) uit Menen. «Toen ik ging
kijken zag ik die man op de grond
liggen. Ik ben meteen begonnen

met een hartmassage. Na een
grote 5 minuten kwam hij weer
bij.» 

Kankerpatiënt
De man die een hartaanval kreeg
is kankerpatiënt Romain Lecluse
(68). «Ik voelde me eindelijk weer
eens een weekje goed en kreeg
toestemming van de dokter om in
de tuin te werken», vertelt Ro-
main. «Het afval ging ik depone-
ren in het containerpark toen
plots het licht uit ging. Mocht die
man daar niet geweest zijn, dan
was ik er niet meer. Hij is mijn en-
gel, ik hoop hem na de coronacri-
sis te ontmoeten, zodat ik hem

uitvoerig kan bedanken.»

Geen held
Kim voelt zich helemaal geen
held. «Maar door alle berichten
die ik krijg, dringt het toch wel
door dat ik iets bijzonders heb ge-
daan. Van de zoon van die man
hoorde ik hoe dankbaar de fami-
lie is. Maar voor mij was het ge-
woon mijn werk. Nadien had ik
wel even schrik voor het corona-
virus. Ik heb die man uiteindelijk
mond-op-mondbeademing ge-
geven, maar in het ziekenhuis
testte hij negatief. Gelukkig is al-
les goed gekomen, hopelijk mag
hij nog lang leven.» (AHK)

In de kleine gemeenteraadszaal
in het historisch stadhuis kan je
geen 41 raadsleden anderhalve
meter afstand laten houden. Dus
wordt het op maandag 20 april
voor het eerst in de geschiedenis
van Kortrijk een digitale gemeen-
teraad, met als belangrijkste punt
op de agenda een debat over... de
coronamaatregelen.
Voor de digitale gemeenteraad
wordt met het platform Micro-
soft Teams gewerkt. Het is tech-

nisch een uitdaging. Daarom zijn
op 20 april enkel de meest drin-
gende punten geagendeerd op de
gemeenteraad en raad voor
maatschappelijk welzijn. Er is
ook aan alle raadsleden gevraagd
om zoveel mogelijk interpellaties
en mondelinge vragen naar mei
uit te stellen. Dinsdagavond was
er een online testmoment, met
uitleg door de stedelijke ICT-
dienst. «Die test verliep goed»,
zegt gemeenteraadsvoorzitter

Tiene Castelein (Team Burge-
meester). «Tijdens de eerste vijf
minuten moest iedereen wel nog
even op zoek naar de knop om ge-
luid te dempen.» Alle 41 raadsle-
den kunnen op maandag 20 april
van thuis uit deelnemen aan de
digitale gemeenteraad en raad
voor maatschappelijk welzijn.
Het onderhoudende spektakel
volgen kan via
www.kortrijk.be/gemeenteraad-
live-volgen. (LPS)

KUURNE
Dertien bewoners
woonzorgcentrum
Heilige Familie
besmet met corona
Corona is ook woonzorgcentrum
Heilige Familie in Kuurne binnen
gedrongen. Dertien bewoners ver-
blijven momenteel in afzondering
in de cohorte-afdeling, die ingericht
werd in het dagverzorgingscen-
trum. Drie bewoners zijn overle-
den. «Ze hadden wel symptomen
van corona, maar testten nega-
tief», zegt Sonja Vertriest, direc-
teur. «Vier personeelsleden zijn
momenteel preventief afwezig.
Eén daarvan heeft positief getest.»
De komende twee weken komen er
twee verpleegkundigen vanuit AZ
Groeninge om het team van Heilige
Familie te versterken. «We kunnen
nu iedereen voorzien van het nodi-
ge beschermingsmateriaal, maar
het blijft telkens zoeken om onze
voorraden aan te vullen», besluit
Sonja Vertriest. (JME)

HARELBEKE
Testkits zijn
aangekomen 
in De Vlinder
De testkits zijn aangekomen in
woonzorgcentrum De Vlinder in
Harelbeke. De komende dagen zul-
len 164 bewoners en personeelsle-
den getest worden op corona. «Te-
gen vrijdag moeten alle tests afge-
nomen worden, dan vertrekken ze
naar het labo», zegt Lynn Callewa-
ert, voorzitter van het Zorgbedrijf
Harelbeke. Het ‘goeie’ nieuws: het
aantal besmettingen en overlijdens
is sinds dit weekend gelijk gebleven.
In De Vlinder zijn er 6 overlijdens te
betreuren, daarnaast werden nog
14 mensen positief getest. Intussen
zijn ook negen bewoners van Ceder
aan de Leie, het ander woonzorg-
centrum van Zorgbedrijf Harelbe-
ke, positief getest op Covid-19. Ook
daar zijn er sinds dit weekend geen
gevallen meer bijgekomen. (JME)

Primeur in Kortrijk: voor het eerst ooit een digitale gemeenteraad
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Leiestreek

Feestweek Waregem Koerse afgelast
WAREGEM
Nu de Nationale Veiligheidsraad alle
massa-evenementen verbiedt tot en met
31 augustus, zet het coronavirus ook
een streep door alle randevenementen
van de Waregem Koerse Feesten. «Het is
jammer, maar de gezondheidsproblema-
tiek is belangrijker. Daar lig ik véél meer
wakker van dan van deze zomerse activi-
teiten», stelt burgemeester Kurt Vanryc-
keghem.

PIETERJAN NEIRYNCK

De Nationale Veiligheidsraad
heeft de knoop doorgehakt. De
beslissing heeft ook conse-
quenties voor de Waregem
Koerse Feesten. Die vinden nor-
maal plaats van 27 augustus tot
en met 2 september. De feest-

week lokt jaarlijks tot 100.000
feestvierders, de jaarlijkse
hoogdag op de Gaverbeekhip-
podroom alleen al 45.000 be-

KOERSMAATSCHAPPIJ VERGADERT VANDAAG OVER HOOGDAG ZELF

Burgemeester Kurt Vanryc-
keghem (CD&V). Foto  Deleu

De koersdag vindt 
op 1 september
plaats en mag in
principe doorgaan. 
Maar dat lijkt me 
erg onverantwoord

KURT VANRYCKEGHEM
BURGEMEESTER

Duizenden mensen op de Gaverbeekhippodroom. 
Een beeld dat we in 2020 niet zullen zien? Foto Henk Deleu
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De tientallen bussen staan
er wat verweesd bij op de zo
goed als verlaten parking van
Herman & Vandamme in Me-
nen. Schoolvervoer is er niet
en zeker tot en met 16 mei
schrapte de reisorganisator
alle vakanties. Maar in het
kantoor zitten ze niet stil.
Voortdurend rinkelt de tele-
foon, en het zijn niet enkel
bezorgde klanten aan de an-
dere kant van de lijn. Binnen-
landse Zaken, het Belgische
consulaat in Spanje, het
Spaanse consulaat in Bel-
gië,... want morgen vrijdag
trekt Herman & Vandamme
met een bus richting Beni-
dorm om er 32 gestrande rei-
zigers op te pikken. “Zelf
hebben we geen klanten in
het buitenland omdat we er
snel bij waren om ze terug te
halen”, zegt zaakvoerster Ali-
ne Herman.

Overal plexiglas 

Toch werd ze overstelpt
door telefoontjes van reizi-
gers die gestrand zijn in
Spanje. Zo’n 2.000 Belgen
zitten er vast door de lock-
down. ”We horen soms heel
schrijnende verhalen”, zegt
Aline. “Een vrouwtje van wie
de voordeur van haar appar-
tementsblok is gesloten. De
conciërges werken er niet.

Wandelen kan er niet. Enkel
een uitstapje naar de dichtst-
bijzijnde winkel, bank of
apotheek en dan nog word je
gecontroleerd.”

Daarom besloten ze bij Her-
man & Vandamme om een
bus in te leggen richting
Spanje. Al is dat geen sinecu-
re. Er moet toestemming zijn
bij alle landen en de bus moet
volledig ingericht worden om
besmetting te voorkomen.

“Zo zitten de twee chauf-

feurs achter plexiglas en zijn
alle stoelen van elkaar ge-
scheiden met een plexi-
wand”, vertelt de zaakvoer-
ster. “Iedereen zal een mond-
masker en handschoenen
moeten dragen. Bovendien
wordt ook iedereen voor het
opstappen gecontroleerd op
koorts. Mensen met te hoge
temperatuur weigeren we re-
soluut.”

Geen airco

Vrijdagmorgen vertrekt een
eerste bus om 32 Belgen op
te halen. Zondagmorgen zou-
den ze weer in het land zijn.
Die betalen daar 375 euro
voor. “Een plezierreisje
wordt het allerminst. Als we
stoppen, is dat om de rij- en
rusttijden te respecteren en
dan moeten alle inzittenden
een afstand van anderhalve
meter blijven bewaren. Bo-

vendien moeten ze in hun ei-
gen eten voorzien aangezien
want langs de weg niks open
zal zijn. Ook de airco mag
niet aan, aangezien de lucht
dan te veel zou verspreid
worden.”

Bij Herman & Vandamme
zijn ze blij dat ze nog eens
kunnen uitrijden. Vele
chauffeurs waren bereid om
die taak op zich te nemen.
“We konden meerdere ploe-
gen samenstellen als we wil-
den. Door de grote aanvraag
zullen we volgende week al
een tweede bus inleggen”,
zegt Aline. “We hopen wel
dat in juni weer reizen kun-
nen inleggen, maar we kun-
nen niks voorspellen.”

INFO
Gestrande mensen of familieleden en 
kennissen kunnen nog altijd contact op-
nemen met Herman & Vandamme via 
056-41.11.11 of info@hervan.be.

Herman & Vandamme 
haalt bussen van stal om 
gestrande reizigers in 
Spanje op te pikken

“Een plezierreisje 
wordt het zeker niet”
Reisorganisator Herman 
& Vandamme uit Menen 
stuurt morgen vrijdag 
een van haar bussen rich-
ting Spanje. Die zal er 32 
gestrande Belgische reizi-
gers oppikken. Alle maat-
regelen worden in acht 
genomen. Volgende week 
vertrekt een tweede bus.

MENEN 

W De bus werd helemaal coronaproof gemaakt. Zo liet zaakvoerster Aline plexiglas monteren tussen alle stoelen. 

JOERIE DEWAGENAERE

D
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ALINE HERMAN
ZAAKVOERSTER

“Mensen met een 
te hoge temperatuur 
worden geweigerd 
op de bus”

en dat valt onder de reglemen-
tering van de foodtrucks, hoe-
wel de mobiele frituur netjes op 
een privéparking kon staan en 
de frietjes gratis werden wegge-
schonken in deze harde corona-
tijden. 

Naar de letter
van de wet heeft
de ambtenaar
wellicht gelijk.
Dat erkent ook
Olivier, maar de
friturist kreeg op
sociale media tal
van boze reacties
door omdat hij

niet was komen opdagen. “Ik 
was eerst boos, vond het absurd,
maar het zij zo. De negatieve re-
acties van de mensen knagen 
veel meer. Daar zat ik echt niet 
op te wachten.” Ook AZ Groe-
ninge was ontgoocheld.  (vkk)

Vorige week hoefden de perso-
neelsleden van AZ Groeninge 
nog amper eigen boterhamme-
tjes mee te brengen naar het 
werk. Ze werden getrakteerd op 
gratis pizza, taart en kilo’s prali-
nes. Olivier Honoré van frituur 
Bossuwé in Kortrijk wilde ook 
zijn duit in het zakje doen. Hij 
zou alle personeelsleden van AZ
Groeninge trakteren op een gra-
tis pak frietjes. Met vele tiental-
len gingen de verzorgenden 
daarop in. In tweede instantie 

Frituur Bossuwé mag geen gratis frietjes 
meer leveren aan AZ Groeninge 
Gratis frietjes leveren om 
de zorgsector een hart on-
der de riem te steken. Het 
mag niet (meer) in Kortrijk. 
AZ Groeninge en frituur 
Bossuwé dreigden een boete 
van 250 euro aan hun been 
te hebben.

zou Bossuwé ook de technische 
dienst van AZ Groeninge in Bis-
segem en het personeel in de 
Reepkaai trakteren op lekkers. 
Zo werden ook die hulpverle-
ners niet vergeten want ze voel-
den zich een beetje miskend. 

Jammer maar helaas, Olivier
en zijn ploeg daagden niet op. 
Een Kortrijkse ambtenaar 
dreigde met een GAS-boete van 
250 euro, zowel voor Bossuwé 
als voor AZ Groeninge. De re-
den? Bossuwé verplaatst zich 

KORTRIJK 

Dinsdag openden de recyclagepar-
ken opnieuw de deuren. De ver-
wachte chaos bleef overal in de re-
gio wonderwel uit. In de recyclage-
parken van Mirom Menen (Menen, 
Wervik, Wevelgem) kregen we op 
woensdag hetzelfde beeld als dins-
dag te zien. In Menen, waar het park
dinsdag nog gesloten was, stond de 
eerste bestuurder er al van 11.30 
uur, maar liefst anderhalf uur voor 
de opening.

Moeilijk te voorspellen

Een rij wachtenden vooraleer de
poorten openden was het gevolg, 
maar die file bleek net als daags 
voordien vlot op te schuiven. Ook 
woensdag hield een politieagent een
oogje in het zeil. “Dat zal indien no-
dig ook de rest van de week zo zijn”, 
zegt Jeroen Laseure van de afvalin-
tercommunale. “Onze raad van be-
stuur is tevreden. Er is dan wel con-
stant volk, maar druk is het nooit.”

Bij de recyclageparken van Imog
eenzelfde verhaal. Daar werden ex-
tra maatregelen getroffen bovenop 
deze van de overheid. Zo waren aan-
hangwagens en bestelwagens uit 
den boze en zijn de eerste twee uur 
gereserveerd voor 65-plussers. 
“Ook woensdag verliep alles vlot”, 
zegt  Koen Delie. “Er is maar de 
helft tot driekwart van de aanvoer 
als vorig jaar. De mensen proberen 
hun bezoek te spreiden en brengen 
enkel het hoogstnoodzakelijke.”

Beide afvalintercommunales hou-
den wel hun hart vast voor dit 
weekend. Ook op zaterdag zijn heel 
wat parken open. Bovendien zullen 
dan ook de werkende mensen thuis 
zijn en tijd hebben om hun afval te 
deponeren. “Het blijft wel moeilijk 
te voorspellen, we wachten af”, 
luidt het bij beide woordvoerders. 
(djr)

ZUID-WEST-VLAANDEREN 

Stormloop containerparken 
blijft ook op dag twee uit, 
afwachten wat zaterdag brengt
De opening van de recyclage-
parken in Zuid-West-Vlaan-
deren leidde niet tot een 
stormloop en ook woensdag 
bleef de situatie onder con-
trole. De afvalintercommuna-
les houden wel hun hart vast 
voor het weekend.

OLIVIER HONORÉ
ZAAKVOERDER BOSSUWÉ

“Ik was eerst wel boos. Ik vond 
het absurd, maar het zij zo. De 
negatieve reacties knagen meer”

Wzc Motena krijgen geen extra 
testkits, ondanks besmettingen

Met De Waterdam, Ter Ber-
ken, De Zilverberg en Sint-
Henricus beheert Motena vier
woon-zorgcentra in Roeselare.
Er is over het algemeen te wei-
nig materiaal beschikbaar om
iedereen te testen op het coro-
navirus. Vanuit de overheden
worden richtlijnen uitgevaar-
digd wie er mag en kan worden
getest. Motena koos ervoor om
dit zo veel mogelijk zelf te doen.
In samenwerking met laborato-

ria werden de afgelopen weken
bewoners en medewerkers met
zowel lichte als zware sympto-
men systematisch aan een test
onderworpen. In de afgelopen
twee weken werden zo al een
zeventigtal onderzoeken uitge-
voerd bij de bewoners. “Onge-
veer vijf procent van de bewo-
ners in wzc De Zilverberg en
een kwart, ofwel 24 bewoners
van wzc Ter Berken zijn besmet
met het coronavirus”, zegt Bart
Wenes, voorzitter van Motena. 

“Op de extra testen vanuit de
overheid, waarbij volledige
woon-zorgcentra worden on-
derzocht, kunnen wij op helaas
geen beroep doen. We hopen bij
een nieuwe verdeling wel deel
uit te maken van de selectie. In-
tussen gaan we zelf verder op
zoek naar mogelijkheden om
meer tests uit te voeren.”   (slr)

In het woon-zorgcentrum 
Ter Berken in Roeselare is 
een vierde van de bewoners 
besmet met het coronavirus, 
maar toch krijgt Motena 
geen extra testkits van de 
overheid. Ook in andere 
woon-zorgcentra zijn al be-
smettingen vastgesteld.

ROESELARE 
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UitneembaarKORTRIJK WAREGEM MENEN

Heeft u
nieuws?
Neem contact
op met
Kathy
Vandeportael
Telefoon
03-561.19.75
Mail
uwgemeente@
nieuwsblad.be
(bijvoorbeeld:
kortrijk@
nieuwsblad.be)

“We zijn al drie weken bezig
om de maatregelen die worden
uitgevaardigd zo goed mogelijk
te laten opvolgen door onze
burgers. Maar het grootste pro-
bleem de afgelopen weken was
gebrek aan eenduidigheid in de
officiële afkondiging van wat
wel of niet kon”, zegt Carlo Da-
elman. 

“Het is enorm ambetant als er
constant verwarring is over de
inhoud. Als de regeringsleiders
het niet weten, hoe kunnen we

verwachten dat de burgers de
maatregelen dan correct opvol-
gen?”

Tegenstrijdig

Sinds de coronacrisis groeide
bij de algemeen directeur van
Harelbeke de frustratie over de
communicatie van de regering.
Het avondjournaal van donder-
dagavond was voor Daelman de
figuurlijke druppel. “Ik was
enorm verrast dat minister van
Binnenlandse Zaken Pieter De
Crem (CD&V) zei dat lange
fietstochten niet konden, maar
enkele minuten later minister
van Volksgezondheid Maggie
De Block (Open VLD) stelde dat
fietsen en wandelen toch wel
belangrijk was. Gelukkig zaten
in hetzelfde journaal onze Ha-
relbeekse politieagenten die

wel perfect wis-
ten dat er in het
Koninklijk Be-
sluit geen beper-
king staat, maar
dat weet de be-
voegde minister
blijkbaar niet. Dat
zorgde enigszins
voor een kortslui-

ting in mijn hoofd.”
Daelman kroop in zijn pen en

schreef een open brief. Het
woord ‘kakelkonten’ kwam

spontaan in hem op. “Ik heb
nog enige tijd getwijfeld of ik
wel de brief zou plaatsen op
mijn Facebookpagina. Maar ik
vond het belangrijk dat er een
duidelijk signaal kwam vanop
lokaal niveau. Ik ben niet ie-
mand die graag op de voor-
grond treedt. Het is de eerste
keer in twaalf jaar dat ik zon-
der enig overleg met iemand
communiceer. Maar ik was ze-
ker dat wat ik heb geschreven
gedragen wordt door een groot
leger aan plaatselijke over-
heidssoldaten die hun uiterste

best doen om de coronacrisis
aan te pakken.”

Ondertussen kreeg Daelman al
heel veel reacties. “Maar alleen
maar positieve. Er zijn veel
mensen die al enige tijd rondlo-
pen met hetzelfde gefrustreer-
de gevoel. Ze zijn blij dat einde-
lijk eens iemand het durft te
zeggen. Ik hoop echt dat mijn
boodschap tot bij de regerings-
leiders raakt en dat ze inzien
dat ik gelijk heb. Om deze crisis
onder controle te krijgen, is het
enorm belangrijk dat er duide-
lijkheid is voor iedereen.”

Harelbeeks directeur schrijft open brief 
aan regerende ‘kakelkonten’

“Er was vanop lokaal 
niveau een duidelijk 
signaal nodig”
De verwarrende communi-
catie van de regeringslei-
ders over de coronacrisis 
deed algemeen directeur van 
Harelbeke, Carlo Daelman in 
zijn pen kruipen. Hij schreef 
een open brief aan de ‘kakel-
konten’. “Ik hoop oprecht 
dat ze inzien dat het anders 
moet.”

HARELBEKE 

W Algemeen directeur Carlo Daelman schreef een open brief aan de ‘kakelkonten’.

EVELIEN VANTOMME
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CARLO DAELMAN
ALGEMEEN DIRECTEUR HARELBEKE

“Als de regeringsleiders het niet 
weten, hoe kunnen de burgers de 
maatregelen dan correct opvolgen?’

Bavikhove, speelplein Ter Cou-
tere, Deerlijksesteenweg 9 in
Harelbeke, aan het voetbalveld
aan Stasegemsteenweg 23 in Ha-
relbeke, de Julius Sabbe straat in
Harelbeke en Groendreef 1 in
Stasegem.  (eva)

dus makkelijker worden om wie
toch nog sluikstort te betrap-
pen.”

De kledingcontainers staan nu
op zeven locaties, namelijk op de
parking aan het voetbalveld in
Hulste, Oudstrijderslaan 27 in

De locaties van kledingcontai-
ners zijn in het verleden al meer-
maals populaire plaatsen ge-
weest voor sluikstorten. Daarom
had de stad eerder al aangekon-
digd dat ze gingen bekijken of
het mogelijk was om de contai-
ners te groeperen. Ondertussen
is er een akkoord met de kring-
winkel die de kledingcontainers
leegt. 

“De verhuizing was gepland
voor binnen enkele weken, maar

Om sluikstorten tegen te 
gaan heeft de stad Harelbeke 
kledingcontainers verplaatst 
en gegroepeerd. De locaties 
zijn meer dan gehalveerd. “In 
plaats van kledingcontainers 
op 20 plaatsen, staan er nu 
nog op zeven locaties”, zegt 
bevoegde schepen Tijs Naert 
(Groen).

we hebben het vervroegd door de
coronacrisis. Veel mensen zijn
thuis en zijn blijkbaar aan het
opruimen. Daardoor raakten de
containers snel overvol en werd
er gesluikstort.” 

“Door ze te groeperen is er een
grotere capaciteit. Tegelijk kun-
nen de camera’s van Imog ge-
richter ingezet worden en zal het

TIJS NAERT (GROEN)
SCHEPEN VAN MILIEU

“Veel mensen zijn 
blijkbaar aan het 
opruimen. Daardoor 
raakten de containers 
snel overvol werd er 
gesluikstort”

W Schepen Tijs Naert (Groen) bij de gezamenlijke kledingcontainers in Stasegem. 
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Kledingcontainers vroeger gegroepeerd door coronacrisis 


